
PROTOKÓŁ NR 10/15

z posiedzenia Komisji:

Budżetu Planowania i Finansów oraz Komisji Kultury i Oświaty, 

które odbyło się 20 maja 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:30 a zakończyło o 17:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz  - Przewodnicząca Komisji,

2. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

3. Krzysztof Gorczyca,

4. Zofia Ujma,

5. Krystyna Konieczna,

6. Sławomir Jakóbowski,

7. Ewa Pędziwiatr,

8. Paweł Ciszewski,

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Pituch.

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Wiesława Kuchejda,

2. Agata Młodawska,

3. Ewa Król,

4. Małgorzata Krysiak,

5. Czesław Mikicki,

6. Bożena Wiśniewska,

7. Mariola Tatowicz,

8. Krystyna Patynowska,

9. Henryk Maniecki,

10. Agnieszka Kryszkowska,

11. Beata Espenschied.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Omówienie projektów organizacyjnych w kowarskich placówkach oświatowych.

3. Plany rozbudowy bazy oświatowej w Kowarach.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały.

5. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie obydwu komisji otworzyła i przywitała zebranych Przewodnicząca Komisji Kultury

i Oświaty P. Anna Klepacz.

Ponieważ w części pierwszej posiedzenia tematy dotyczyły placówek oświatowych, głównie projektów

organizacyjnych P. Klepacz prosiła poszczególnych dyrektorów placówek o omówienie.

Ad.  2   Jako  pierwsza  wypowiadała  się  P.  Ewa  Król,  właścicielka  niepublicznego  przedszkola



„Krokodyl Schnappi”, które działa na nieco innych uwarunkowaniach niż placówki publiczne. Przedszkole to

jest bardzo potrzebne i  spełnia swą rolę.  Istnieje możliwość funkcjonowania żłobka w tej placówce a jest

zainteresowanie tym przedmiotem. Dzieci są dowożone z innych miejscowości własnym środkiem transportu,

są to przedszkolaki.

Następnie P. Klepacz poprosiła Dyrektor Przedszkola Publicznego P. Tatowicz o omówienie projektu

(arkuszu)  organizacyjnego.  P.  Tatowicz  określiła  tegoroczny  nabór  do  przedszkola  jako  nieco  mniejszy,

niemniej jednak na 125 miejsc, które zapewnia przedszkole, jest złożonych 120 deklaracji, z tym że nabór nie

jest zakończony i do końca czerwca będą jeszcze zgłoszenia.

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1, P. Małgorzata Krysiak „swój” arkusz organizacyjny porównała do

zeszłorocznego jeżeli chodzi o ilość uczniów. Zmienia się struktura między oddziałami.

Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  nr  3,  gdzie  szkoła  jest  mniej  liczna,  wspomniał  o  konieczności

utworzenia tzw. klasy integracyjnej (z dziećmi niepełnosprawnymi) oraz dodatkowych godzin w świetlicy, o

co zwrócił się do P. Burmistrz.

Dyrektor  Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących  odnośnie  Gimnazjum  (bo  tylko  Gimnazjum  podlega

Urzędowi  Miejskiemu),  oświadczyła,  że  w  roku  2013/2014 funkcjonowało  9  klas  gimnazjalnych.  Na  rok

2015/2016  przewidzianych  jest  10  klas  gimnazjalnych,  w  tym  jedna  integracyjna,  co  umożliwi  spadek

nauczania indywidualnego.

Następnie  poszczególni  dyrektorzy  jednostek  omówili  pokrótce  plany  niezbędnych  drobnych

remontów w placówkach oświatowych w ramach środków budżetowych zapewnionych w ich budżetach.

Ad.  3 Przewodnicząca  Komisji  P.  Klepacz  poprosiła  P.  Burmistrz  o  omówienie  wcześniej

wspomnianych rozbudowach bazy oświatowo-sportowej.  P.  Burmistrz  stwierdziła,  że  poprawa warunków

edukacji,  jak i  bazy sportowej jest niezbędna. Jeżeli  chodzi o środki na takie przedsięwzięcia jak budowa

pływalni  szkolnej  czy  pawilonu  szkolnego  dla  dzieci  5  letnich  objętych  obowiązkowym  wychowaniem

przedszkolnym i uczniów klas I-III,  to odbyło się już spotkanie robocze dotyczące skonkretyzowania tych

tematów (notatka  służbowa w załączeniu  do protokołu).  Jest  możliwość,  że  w ciągu pół  roku powstanie

projekt,  co  umożliwi  ubieganie  się  o  środki  finansowe  z  zewnątrz.  W  ZIT  zatwierdzona  została  lista

beneficjentów do środków na lata 2017-2020.

Ad. 4  Przewodniczący Komisji Budżetu Planowania i Finansów poprosił P. Skarbnik o omówienie

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2015 r. oraz P. Burmistrz o omówienie uchwały w sprawie

strefy ekonomicznej. Uchwały zostały omówione.

Ad. 5   W sprawach różnych P. Burmistrz odpowiadała na pytania Radnych.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Budżetu Planowania i Finansów oraz Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowały projekt

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  włączenie  do  obszaru  Kamiennogórskiej  Specjalnej  Strefy

Ekonomicznej  Małej  Przedsiębiorczości  nieruchomościami  położonej  na  terenie  gminy  Kowary

(jednogłośnie).

2.  Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015

(jednogłośnie).

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                       Artur Wrona

    Anna Klepacz


